



ARKTIS PROGRAMFÖRENING

VECKOMÖTE 20 NOVEMBER 2023

ORDFÖRANDE :

Sofia Eriksen

SEKRETERARE :

Jonas Lundberg

JUSTERARE :

Hillevi Karlsson



Dokumentdatum: 2023-11-20

Utskriftsdatum:

ARKTIS PROGRAMFÖRENING
PROTOKOLL VECKOMÖTE

§ 1. MÖTET ÖPPNAS

Mötet öppnas kl.12:08

§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE

Sofia vald till ordförande
Jennifer vald till sekreterare
Ella vald till justerare

§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET

Mötet finnes behörigt

§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR

Alla handlingar har publicerats på hemsidan

§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida

§ 6. NÄRVARANDE

Styrelse: Sofia Eriksson, Jennifer Lindqvist,
Izabella Lindquist, Olivia Pilkvist, Ella Lindvall
Karlsson, Martin Stomberg, Emilia Asplund,

Medlemmar:

§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING

Lagt till två punkter i diskussion

§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Dagordning fastställd

§ 9. RAPPORTERING

- Ordförande

- Varit på garm
- Mejlat med Lars om studieytor
- Gjort sekreterar schema
- Hjälpt Gustav hitta stödlärare till cad och vr
- Varit på geolusse

- Vice ordförande

- Varit på garm
- Bokat och planerat in Teambuilding
- Varit på Geolusse



Dokumentdatum: 2023-11-20

Utskriftsdatum:

- **Ekonomiansvarig**
 - Varit på Garm och Geolusse
 - Betalat älgmärkena
- **Utbildningsansvarig**
 - Varit på geolusse
 - Haft programrådsmöte med civ ark
 - Fortsatt kontakta Jonny utan svar
 - Börjat planera "julfika" med Sofia Lidelöw
- **Eventansvarig**
 - Varit på garm
 - Gjort en lista över de anmälda i pepparkakshustävlingen
 - Varit på Eventutskottsmöte
 - Varit på Geolusse
- **Resansvarig**
 - Gjort och publicerat hitevent
 - Mejlat GDPR gällande fotojobb älg safari
 - Varit på Geolusse
- **Informationsansvarig**
 - Varit på garm
 - publicerat bilder från sittningen på Insta/fb

§ 10. DISKUSSION

- Planera för geofika på fredag, var när vad ska vi baka?
 - Torsdag efter workshopen, hos Jennifer
 - Julfika, vi ska baka Saffranskladdkaka, chokladbollar och Tosca
 - Sofia kollar vad som behöver inhandlas
 - Vara i studenternas tidigt så kaffet hinner bli klart
- Workshop på torsdag med julpyssel och planering av julkalendern, vad ska vi pyssla? Samt julfoto till 24?
 - Vi träffas 16.30 i Studio 1
 - Julfoto på älg safarin
- Marknadsföra insta och fb med köpta inlägg med hjälp av Marcus, han ska gemensamt hjälpa alla programföreningar
 - Boka in möte när Marcus är klar
- Vill vi hitta stadiga sponsorer (Olivia)



Dokumentdatum: 2023-11-20

Utskriftsdatum:

- JA!!!!
- Tidigare år har försökt
- Kan va svårt att hitta ett företag som är intresserad
- Olivia kollar vidare
-
- Inför Teambuildingen fredagen den 24 November (Jennifer)
 - Samling 17.30 bakom F
 - Jennifer kollar om bidrag
 - Äta efter aktiviteten
 - Häng hos Jennifer efter

§ 11. ÖVRIGA FRÅGOR

- Söka bidrag till tackpresent för filmerna
- Lägga ut reel till älgsafarin
- Swisha till arktis

§ 12. BESLUT

§ 13. NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 27/11 kl. 12:00 i E-huset.

§ 14. MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet avslutat kl. 12:42